
                                                  P R O C E S    V E R B A L
  
                Încheiat astăzi 24 noiembrie  2020 cu ocazia ședinței  ordinare   a Consiliului local
Fârdea la care participă  un nr.de 8 consilieri,  doamna primar Murari  Maria Rovena Violeta,
domnul viceprimar Filip Sorin,  Amăriucă-Neamțu Doina   -  secretar,lipseste domnul consilier
Lupulescu Samuel  
       Se dă citire procesului verbal de la ședința anterioară și nefiind obiecții din partea domnilor
consilieri se semnează de către președintele de ședință.
      Domnul consilier este  ales președinte de sedință  domnul Petrescu Ioan
      Domnul consilier Petrescu Ioan  prezintă ordinea de zi a sedinței  cu urmatoarele puncte

1. Proiect de hotărâre  privind aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare a 
Consiliului 

local Fârdea
2. Proiect de hotărâre  privind aprobarea modificării organigramei și a Statului de funcții din

aparatul 
de specialitate a Primarului comunei Fârdea.
      3.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract  de prestări servicii pentru
efectuarea unei misiuni de audit.
      4.Proiect de hotîrâre privind aprobarea efectuării transportului scolar cu titlu gratuit pentru
elevii din invatamintul liceal  
      5.Proiect de hotărâre privind luare act de încetare mandat de consilier local a domnului
Bumba Daniel în urma demisiei ți declararea locului vacant. 
      6.Proiect de hotarire privind aprobarea proiectului retelei scolare in comuna Firdea  pentru
anul 2021-2022
      7. Diverse
       Doamna primar solicită introducerea pe ordinea de zi a unui punct.
       1.Proiect de hotarire privind  desemnarea noului reprezentant legal al comunei Fârdea,
județul TIMIȘ  în relația cu A.F.I.R. pentru implementarea unor proiecte aflate în derulare
       Se supune la vot ordinea  de zi  si se aproba in unanimitate  inclusiv punctul introdus pe
ordinea de zi.
        Se trece la  punctul  unu al  ordinii  de zi aprobarea Regulamentului  de Organizare  și
Funcționare a Consiliului local Fârdea
         Doamna secretar da citire referatului întocmit pentru acest punct.Regulamentul de organizare și
funcționare a fost analizat în comisiile de specialitate fiind avizat ”FAVORABIL”.
         Nu sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de
ședință și se aprobă în umanimitate.   
          Se trece la punctul doi al ordinii de zi  aprobarea reorganizării organigramei și a Statului
de funcții din aparatul de specialitate a Primarului comunei Fârdea.
          Doamna primar da citire referatului întocmit pentru acest punct și explică domnilor consilieri
că rămân acelasi  nr.de posturi  dar sub o altă  organizare,desființând serviciul  public  ”Centru de
informare” 
          Nu există obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de
ședință și se aprobă în umanimitate.
          La punctul trei al ordinii de zi privind aprobarea încheierii unui contract de prestări servicii
pentru efectuarea unei misiuni de audit.



        Doamna primar da citire referatului întocmit pentru acest punct și explică domnilor consilieri
despre solicitarea făcută fostului primar de predare primire prin protocol si nu a primit  nici  un
răspuns.
         Nu există obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de
ședință și se aprobă în umanimitate.

         
           Se trece la punctul patru al ordinii de zi privind aprobarea efectuării transportului scolar
cu titlu gratuit pentru elevii din invatamintul liceal  
           Doamna primar da citire referatului întocmit pentru acest punct și explică domnilor consilieri
despre solicitarea făcută de mai mulți părinții a căror copii fac naveta la liceele respective si  au
venituri scăzute neputând susține financiar acest  transport.   
           Nu sunt  obiecții  din partea domnilor consilieri  se supune la vot acest proiect de hotărâre
și se aprobă în unanimitate 
           Se trece la punctul cinci  al ordinii de zi  privind luare act de încetare mandat de consilier
local a domnului Bumba Daniel în urma demisiei și declararea locului vacant.
           Doamna secretar  da citire  referatului  constatator întocmit pentru acest punct având în vedere
demisia domnului Bumba Daniel Bujorică.  
           Nu sunt  obiecții  din partea domnilor consilieri  se supune la vot acest proiect de hotărâre
și se aprobă în unanimitate
           Se trece la punctul sase  al ordinii de zi  privind aprobarea proiectului rețelei scolare în
comuna Fârdea  pentru anul 2021-2022
           Doamna primar da citire referatului întocmit pentru acest punct și adresei Inspectoratului
Școlar Timiș.
           Nu sunt  obiecții  din partea domnilor consilieri  se supune la vot acest proiect de hotărâre
și se aprobă în unanimitate
           Se trece la punctul șapte al ordinii de zi  privind desemnarea noului reprezentant legal al
comunei Fârdea, județul TIMIȘ  în relația cu A.F.I.R. pentru implementarea unor proiecte aflate
în derulare                                                     
           Doamna primar da citire referatului întocmit  de inspectorul de specialitate  din  cadrul
compartimentului  ”proiecte  programe în curs  de implementare”  pentru acest  punct  prin care se
solicită desemnarea reprezentantului legal  în relația cu AFIR pentru  cele două proiecte aflate în
derulare. 
           Nu sunt  obiecții  din partea domnilor consilieri  se supune la vot acest proiect de hotărâre
și se aprobă în unanimitate.
            În continuare se trece la punctul  șapte al ordinii de zi ”Diverse”.
            Domnul consilier Streianu Claudius întreabă despre o cerere a domnului Severa  din
Gladna Română.Ii răspunde doamna primar că a primit cererea dar o să o discutăm într-o altă
ședință având în vedere numărul mare de puncte de pe ordinea de zi.
            Se mai discuta despre decolmatarea râurilor având ăn vedere parteneriatul cu Apele
Române Banat.
            Domnul consilier Petrescu Laurențiu - să se facă o adresă la OS Făget ca cei care fac
exploatări de masă lemnoasă pe Văii să nu mai depoziteze lemnul pe pașune , să se reia proiectul



de hotărâre  privind transportul   de masă  lemnoasa   care  depășește  tonajul  pe drumurile  din
comuna.
            Domnul consilier Izgherian Mircea – la Gladna Montană trebuie desfundat  șanțul din
spatele casei lui.
            Domnul consilier Petrescu Ioan spune că pe terenul din preajma cabanei  care a fost a
pescarilor exista rulote si vagoane 
            Domnul consilier Păun Alin spune ca nu este normal să plătească racordul la canalizare
dacă gospodăria sa  nu este racordată la canalizare și nici nu o poate racorda întrucăt  caminul
este pe altă latură a casei și ar trebui să sape un traseu  pentru a ajunge la cămin.      
 
                         Presedinte de sedinta                                            Secretar            


